
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO OESTE

Nº de Acta: 7

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 30 Octubre 2023

Hora inicio/fin: 19:30 / 22:00

Lugar: Tenencia Alcaldía Oeste

Miembros asistentes:

D. Vicent Francesc Sales Mateu
D. José Luís López Ibáñez
Dª. Belén Náger Escorihuela
D. Gerard Corella Aymerich
D. Jesús Pérez Almazán
Dª. Anunciación Láinez  
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Pablo Ibañez García 
Dª. Concepción Guillamón Albalate
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

M  iembros ausentes:  
D. Luciano Ferrer Pons

Presidente (PP)
Concejal (PSOE)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (PP)
Vocal (PSOE)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
A. Veinal i Esportiva Venta Nova
AVV La Choquera
AMPA Ceip Vicente Artero 

EXCUSA AUSENCIA (*)
Vicepresidente (VOX) (*)

Secretaria:
Yolanda Bayot Edo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar el orden del 
día establecido:  

1º.-  APROBACIÓN  DE  LA  ACTA  DE  LA  JUNTA EXTRAORDINARIA DEL 
DISTRITO OESTE CELEBRADA EL 4 DE OCTUBRE DE 2023.

Se aprueba el acta extraordinaria de la Junta del Distrito Oeste celebrada el 4 de 
octubre de 2023, por unanimidad de los miembros de la Junta.

2º.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

El Sr. Pedro Bermúdez, representante de la AVV Grupo Reyes y Ctra. Alcora, 
pregunta cuando se van a iniciar las obras del Carril Bici, a la altura del  Grupo Reyes, 
puesto  que ya hay marcas en la  calzada.  El  Sr.  Presidente  informa que las  obras  se 
iniciarán de forma inminente, puesto que pasó por Junta de Gobierno Local hará unos 
quince días aproximadamente. C
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El Sr. José Vte. Álvarez, representante de la AVV El Saboner, indica que ya 
hace muchos años que va solicitando que se planten aquellos árboles que han caído en la 
Cuadra de la Salera, pero que realmente lo que se debería hacer es sustituir todos los 
árboles existentes y replantearse el volver a plantar otro tipo de árbol, que crezca fuerte, 
puesto que hay árboles que hace 23 años se plantaron y en toda la Cuadra no hay ni una 
sombra, con lo cual nos dice que esos árboles no sirven para tal fin.

Propone que se estudie la opción de volver abrir la rotonda del Centro Comercial 
de la Salera, puesto que lo único que se consigue con esto es dificultar el acceso y salida 
de los  vecinos  de  San  Lorenzo y  de  San  Arturo,  además de entorpecer  el  transporte 
público, sobre todo la línea 4 y 10. Al mismo tiempo propone que se estudie la opción de 
poner  una  rotonda  nueva  desde la  salida  del  Centro  Comercial  de  la  Salera  hasta  la 
próxima rotonda que es la  de Ordoñez,  concretamente a la altura de la  entrada de la 
Piscina Municipal. Se abre debate sobre la salida del Centro Comercial de La Salera, en la 
parte  del  Parque Mérida,  porque hay accidentes de tráfico constantemente ya que los 
vehículos en vez de girar a la derecha, se saltan la medianera y giran a la izquierda.

El Sr. Pablo Ibañez, representante de A. Veinal i Esportiva Venta Nova, solicita 
una máquina de gimnasia en la zona del nuevo parque.

 Informa que el  mismo parque crece mucho la hierba,  que cada vez que hay 
necesidad de cortarla tiene que poner él un SMC, por lo que propone que el jardinero que 
sube para regar los árboles, césped,…. Cada dos semanas, normalmente, sea él quien 
corte esa hierba, sin necesidad de tener que abrir SMC, porque si no, no se corta.

Insiste en que las cunetas que van desde el puente de la autopista hasta Venta 
Nova son propiedad municipal, siempre tiene que abrir un SMC para que suban a cortar y 
limpiar, este servicio se tendría que dar sin necesidad de que el presidente esté pendiente 
y poner siempre SMC. El Sr. Presidente informa que se pretende incrementar el contrato 
de mantenimiento de limpieza.

Comenta que desde agosto de 2021 la zona del paso de peatones y parada de 
bus de Venta Nova  está sin luz, al igual que el tramo de Venta Nova hasta Venta Rosita. 
Llevan mucho tiempo reclamándolo, y el Concejal de Barrios Paco Cabañero es conocedor 
de la problemática, éste les contestó que se les ha pedido a la Generalitat que ceda la 
iluminación al Ayuntamiento.

En la rotonda de Venta Nova, informa que las aceras no son accesibles y que hay 
un vecino con silla de ruedas, que todos los días tiene que ir a la para de autobús y que 
tiene que bajar de la acera para poder dirigirse a dicha parada.

Solicita  que  desde  la  Avda.  Alcora  hasta  Venta  Nova  no  hay  ningún  panel 
informativo con el nombre del barrio, por lo que solicita que en ese tramo se instale alguno 
con la información.

Informa que hace poco se asfaltó la calle principal de Venta Nova, pero que frente 
a los números 392, 426 y 434 dicho asfalto ya está saltando.

Solicita que frente al local de la Asociación de Vecinos hay un tramo pequeño que 
solicita que se asfalte, ya que el hormigón se está levantando.

La Sra. Anunciación Láinez, Vocal del PSOE, solicita una plataforma de goma 
en la Avda. Espronceda, en la para de autobús, además de un indicador de parada. C
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Informa que todas las trapas que están en el carril del Tram en todo el Paseo 
Morella hacen mucho ruido, por lo que solicita que sean revisadas todas ellas.

Indica que delante del Corte Inglés, en la parte de Paseo Morella, hay un solar 
frente a la entrada del centro comercial, que se están viendo como salen y entran ratas, 
por lo que sería interesante que se limpiara.

El Sr. Jose Luís López, Vocal del PSOE, solicita más presencia policial a las 
entradas y salidas del centro escolar Jaime I, sobre todo ahora, que se han iniciado las 
obras de la remodelación de la Plaza de la Parroquia San José Obrero, puesto que entre 
los niños y la gente que va andando, más los vehículos con padres y madres que llevan o 
recogen a sus hijos e hijas, y las máquinas de la obra, llega un momento que se colapsa 
todo.

El Sr. Pascual Barreda, representante de la AVV Grupo Roser, Ctra Borriol y 
adyacentes, solicita que se señalice tanto de forma vertical como horizontal la entrada al 
nuevo cementerio, sobre todo los viales.

En  la  entrada  del  nuevo  cementerio  hay  un  pino  que  molesta  y  dificulta  la 
circulación a la entrada del mismo, por lo que solicita que se de una solución, porque es un 
problema sobre todo en estas fechas, donde las visitas al cementerio son constantes.

Solicita que se valore la instalación de más iluminación de acceso al cementerio, 
desde la rotonda de Mármoles Cabedo hasta el mismo Cementerio y desde la rotonda  de 
la fábrica Marazzi Iberia hasta el mismo Cementerio (llamado el camino Cova Colom).

Pregunta si se ha considerado la opción de que se pueda acceder directamente al 
cementerio Nuevo desde la autovía. A lo que el representante del PSOE Jose Luís López, 
indica que con la elaboración del Plan General se propuso poner una rotonda, pero que 
desde carreteras vino desestimado.

En el tramo del Camí Collet, en la entrada hacia el Hospital La Magdalena, se 
solicita que se instalen farolas con placas solares.

En la Ctra. Borriol, a la altura de la rotonda de la Silla, había un panel informativo, 
que  se  retiró  por  consecuencia  de  un  accidente,  como  hace  año  y  medio 
aproximadamente, solicita que se instale este panel informativo. 

Informa  que  el  Barranco  del  Sol,  a  la  altura  del  Grupo  Roser  está  lleno  de 
vegetación  ,  troncos,….  Solicita  que  se  limpie  de  forma  inminente,  puesto  que  si  se 
esperan lluvias, podría empeorar la situación, sobre todo en las entradas y salidas de los 
túneles. 

En el semáforo de la Avda. Alcora, a la altura del Puente Europa, se pone en color 
rojo para los vehículos aún cuando nadie pulsa el botón y no hay peatones para cruzar la 
calle.  Solicita  que  se  revise  puesto  que  hace  retención  en  la  misma  rotonda  que  es 
innecesaria.

Solicita una explicación de porqué cuando se corta la hierba no se sulfata, ya que 
de esta forma evitaríamos tener que hacer el trabajo de forma continuada. Si el problema 
viene por el tema de productos nocivos, pregunta si se está mirando la opción de trabajar 
con productos biológicos, menos agresivos.
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En el Camino Collet y Avda. Alfonso XXII, hay un baladre que ha crecido más de 3 
metros, por lo que solicita que se corte.

Denuncia que el Servicio de Mantenimiento de la Ciudad (SMC) no es rápido a la 
hora de solucionar el problema y cuando se contesta indicando que está solucionado, no 
es cierto.

La Sra. Concepción Guillamón, representante de la AVV La Choquera, solicita 
la  poda de moreras  y  la  eliminación de arbustos  en toda la  urbanización,  ya que son 
especies invasivas.

En la rotonda del Bar la Gaspara subiendo por la CV-16 reclama que no están 
encendidas las farolas. Han estado preguntando al dueño del bar y les ha dicho que los 
cables fueron robados, que hablaron con el  Ayuntamiento de Borriol,  al  ser término de 
Borriol. Éste les indica que no es competencia municipal, sino de Carreteras. Solicita que el 
Ayuntamiento de Castelló hable con Carreteras para que se gestione y que vuelvan a 
encender las farolas.

En el mes de marzo se le informó que la Confederación Hidrográfica del Júcar 
había autorizado la limpieza del barranco Almela, pero todavía no han ido a limpiar.

Informa que esta semana de octubre fueron a limpiar el servicio de limpieza y que 
desde mayo no había ido nadie, por lo que solicita que se tenga en cuenta y que pasen de 
forma más asidua, indica que allí basura como tal no hay, pero si mucha pinocha de los 
pinos.

Solicita que se hable con la empresa de recogida de basura, puesto que cuando la 
recogen y cae algo fuera del camión, no la recogen y se queda fuera, ensuciando los 
alrededores. 

Pregunta si es posible la instalación de cámaras de vigilancia en la zona de los 
contenedores, puesto que hay mucha gente que entra y tira escombros de obra y basura 
descontrolada, si no son cámaras que san drones, que por lo visto le han informado que el 
Ayuntamiento disponen de eso. 

Denuncia que en la Cuadra Villalón , camino que va por la parte de detrás de la 
Dehesa es un vertedero incontrolado de enseres varios, que se debería limpiar.

Y no habiendo mas asuntos que tratar, se levanta la sesión, siendo las veintidós 
horas, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y la Secretaria de 
la Junta, en el lugar y fecha al principio expresados.
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE OEST

Núm. d'Acta: 7

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 30 Octubre 2023

Hora inicie/fi: 19:30 / 22:00

Lloc: Tinença Alcaldía Oest

Membres assistents:

D. Vicent Francesc Sales Mateu
D. José Luís López Ibáñez
Dª. Belén Náger Escorihuela
D. Gerard Corella Aymerich
D. Jesús Pérez Almazán
Dª. Anunciación Láinez  
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Pablo Ibañez García 
Dª. Concepción Guillamón Albalate
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

M  embr  e  s absents:  

D. Luciano Ferrer Pons

Presidente (PP)
Concejal (PSOE)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (PP)
Vocal (PSOE)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
A. Veinal i Esportiva Venta Nova
AVV La Choquera
AMPA Ceip Vicente Artero 

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

Vicepresidente (VOX) (*)

Secretària:
Yolanda Bayot Edo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'ordre del dia 
establit: 

1r.-  APROVACIÓ  DE  L'ACTA  DE  LA  JUNTA  EXTRAORDINÀRIA  DEL 
DISTRICTE OEST CELEBRADA EL 4 D'OCTUBRE DE 2023.

S'aprova  l'acta  extraordinària  de  la  Junta  del  Districte  Oest  celebrada  el  4 
d'octubre de 2023, per unanimitat dels membres de la Junta.

2n.- PRECS I PREGUNTES.

El  Sr.  Pedro  Bermúdez,  representant  de  l'AV  Grup  Reis  i  Ctra.  l'Alcora, 
pregunta quan s'iniciaran les obres del Carril Bici, a l'altura del Grup  Reis, ja que ja hi ha 
marques  en  la  calçada.  El  Sr.  President  informa  que  les  obres  s'iniciaran  de  manera 
imminent,  ja  que  va  passar  per  Junta  de  Govern  Local  farà  uns  quinze  dies 
aproximadament.
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El Sr. José Vte. Álvarez, representant de l'AV El Saboner, indica que ja fa molts 
anys que va sol·licitant que es planten aquells arbres que han caigut en la Quadra de la 
Salera, però que realment el que s'hauria de fer és substituir tots els arbres existents i 
replantejar-se el tornar a plantar un altre tipus d'arbre, que cresca fort, ja que hi ha arbres 
que fa 23 anys es van plantar i en tota la Quadra no hi ha ni una ombra, amb la qual cosa 
ens diu que eixos arbres no serveixen per a tal fi.

Proposa que s'estudie l'opció de tornar obrir la rotonda del Centre Comercial de la 
Salera, ja que l'única cosa que s'aconsegueix amb això és dificultar l'accés i eixida dels 
veïns de Sant Lorenzo i de Sant Arturo, a més d'entorpir el transport públic, sobretot la línia 
4 i 10. Al mateix temps proposa que s'estudie l'opció de posar una rotonda nova des de 
l'eixida  del  Centre  Comercial  de  la  Salera  fins  a  la  pròxima  rotonda  que  és  la  de 
«Ordoñez», concretament a l'altura de l'entrada de la Piscina Municipal. S'obri debat sobre 
l'eixida  del  Centre  Comercial  de  La  Salera,  en  la  part  del  Parc  Mèrida,  perquè  hi  ha 
accidents de trànsit constantment ja que els vehicles en comptes de girar a la dreta, se 
salten la mitgera i giren a l'esquerra.

El  Sr.  Pablo  Ibañez,  representant  de  A.  Veinal  i  Esportiva  Venda  Nova, 
sol·licita una màquina de gimnàstica en la zona del nou parc.

 Informa  que  el  mateix  parc  creix  molt  l'herba,  que  cada  vegada  que  hi  ha 
necessitat de tallar-la ha de posar ell un SMC, per la qual cosa proposa que el jardiner que 
puja per a regar els arbres, gespa,…. Cada dues setmanes, normalment, siga ell qui talle 
eixa herba, sense necessitat d'haver d'obrir SMC, perquè si no, no es talla.

Insisteix que les cunetes que van des del pont de l'autopista fins a Venda Nova 
són propietat municipal, sempre ha d'obrir un SMC perquè pugen a tallar i netejar, este 
servei s'hauria de donar sense necessitat que el president estiga pendent i posar sempre 
SMC. El Sr. President informa que es pretén incrementar el contracte de manteniment de 
neteja.

Comenta que des d'agost de 2021 la zona del pas de vianants i parada de bus de 
Venda Nova està sense llum, igual que el tram de Venda Nova fins a Venda *Rosita. Porten 
molt  temps  reclamant-lo,  i  el  Regidor  de  Barris  Paco  *Cabañero  és  coneixedor  de  la 
problemàtica, este els va contestar que se'ls ha demanat a la Generalitat que cedisca la 
il·luminació a l'Ajuntament.

En la rotonda de Venda Nova, informa que les voreres no són accessibles i que hi 
ha un veí amb cadira de rodes, que tots els dies ha d'anar a la per a d'autobús i que ha de 
baixar de la vorera per a poder dirigir-se a aquesta parada.

Sol·licita que des de l'Av. l'Alcora fins a Venda Nova no hi ha cap panell informatiu 
amb el nom del barri, per la qual cosa sol·licita que en eixe tram s'instal·le algun amb la 
informació.

Informa que fa poc es va asfaltar el  carrer principal de Venda Nova, però que 
enfront dels números 392, 426 i 434 aquest asfalt ja està saltant.

Sol·licita que enfront del local de l'Associació de Veïns hi ha un tram xicotet que 
sol·licita que s'asfalte, ja que el formigó s'està alçant.

La Sra. Anunciació Láinez, Vocal del PSOE, sol·licita una plataforma de goma 
en l'Av. Espronceda, en la per a d'autobús, a més d'un indicador de parada. C
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Informa que totes les trapes que estan en el  carril  del  Tram en tot  el  Passeig 
Morella fan molt soroll, per la qual cosa sol·licita que siguen revisades totes elles.

Indica que davant del Corte Inglés, en la part de Passeig Morella, hi ha un solar 
enfront de l'entrada del centre comercial, que s'estan veient com ixen i entren rates, per la 
qual cosa seria interessant que es netejara.

El Sr.  Jose Luís López, Vocal del PSOE, sol·licita més presència policial  a les 
entrades i eixides del centre escolar Jaume I, sobretot ara, que s'han iniciat les obres de la 
remodelació de la Plaça de la Parròquia San José Obrer, ja que entre els xiquets i la gent 
que va caminant, més els vehicles amb pares i mares que porten o recullen als seus fills i 
filles, i les màquines de l'obra, arriba un moment que es col·lapsa tot.

El  Sr.  Pascual  Barreda,  representant  de  l'AV  Grup  Roser,  Ctra  Borriol  i 
adjacents, sol·licita que se senyalitze tant de forma vertical com horitzontal l'entrada al nou 
cementeri, sobretot els vials.

En l'entrada del nou cementeri hi ha un pi que molesta i dificulta la circulació a 
l'entrada d'este, per la qual cosa sol·licita que se de una solució, perquè és un problema 
sobretot en estes dates, on les visites al cementeri són constants.

Sol·licita que es valore la instal·lació de més il·luminació d'accés al cementeri, des 
de la rotonda de Marbres Cabedo fins al mateix Cementeri i des de la rotonda de la fàbrica 
Marazzi Ibèria fins al mateix Cementeri (anomenat el camí Cova Colom).

Pregunta si s'ha considerat l'opció que es puga accedir directament al cementeri 
Nou des de l'autovia. Al que el representant del PSOE Jose Luís López, indica que amb 
l'elaboració del Pla General es va proposar posar una rotonda, però que des de carreteres 
va vindre desestimat.

En el tram del Camí Collet, en l'entrada cap a l'Hospital La Magdalena, se sol·licita 
que s'instal·len fanals amb plaques solars.

En la Ctra. Borriol, a l'altura de la rotonda de la Silla, hi havia un panell informatiu, 
que  es  va retirar  per  conseqüència  d'un  accident,  com fa  any  i  mig  aproximadament, 
sol·licita que s'instal·le este panell informatiu. 

Informa que el Barranc del Sol, a l'altura del Grup Roser està ple de vegetació , 
troncs,…. Sol·licita que es netege de manera imminent, ja que si s'esperen pluges, podria 
empitjorar la situació, sobretot en les entrades i eixides dels túnels. 

En el semàfor de l'Av. l'Alcora, a l'altura del Pont Europa, es posa en color roig per 
als vehicles encara quan ningú prem el botó i no hi ha vianants per a travessar el carrer. 
Sol·licita que es revise perquè fa retenció en la mateixa rotonda que és innecessària.

Sol·licita una explicació de perquè quan es talla l'herba no es sulfata, ja que d'esta 
manera evitaríem haver de fer el treball de forma continuada. Si el problema ve pel tema 
de productes nocius, pregunta si s'està mirant l'opció de treballar amb productes biològics, 
menys agressius.

En el Camí Collet i Av. Alfons XXII, hi ha un baladre que ha crescut més de 3 
metres, per la qual cosa sol·licita que es talle.
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Denúncia que el Servei de Manteniment de la Ciutat (SMC) no és ràpid a l'hora de 
solucionar el problema i quan es contesta indicant que està solucionat, no és cert.

La Sra. Concepción Guillamón, representant de l'AV La  Joquera, sol·licita la 
poda de moreres  i  l'eliminació  d'arbustos  en tota  la  urbanització,  ja  que  són  espècies 
invasives.

En  la  rotonda  del  Bar  la  Gaspara pujant  per  la  CV-16  reclama que  no estan 
enceses els fanals. Han estat preguntant a l'amo del bar i els ha dit que els cables van ser 
robats, que van parlar amb l'Ajuntament de Borriol, en ser terme de Borriol. Este els indica 
que  no  és  competència  municipal,  sinó  de  Carreteres.  Sol·licita  que  l'Ajuntament  de 
Castelló parle amb Carreteres perquè es gestione i que tornen a encendre els fanals.

El mes de març se'l va informar que la Confederació Hidrogràfica del Xúquer havia 
autoritzat la neteja del barranc Almela, però encara no han anat a netejar.

Informa que esta setmana d'octubre van anar a netejar el servei de neteja i que 
des de maig no havia anat ningú, per la qual cosa sol·licita que es tinga en compte i que 
passen de forma més assídua, indica que allí fem com a tal no hi ha, però si molta pinassa 
dels pins.

Sol·licita que es parle amb l'empresa de recollida de fem, ja que quan la recullen i 
cau alguna cosa fora del camió, no la recullen i es queda fora, embrutant els voltants. 

Pregunta si és possible la instal·lació de càmeres de vigilància en la zona dels 
contenidors, ja que hi ha molta gent que entra i tira enderrocs d'obra i fem descontrolat, si 
no  són cambres que  sant  drons,  que segons  sembla  li  han informat  que l'Ajuntament 
disposen d'això. 

Denúncia que en la Quadra Villalón , camí que va per la part de darrere de la 
Devesa és un abocador incontrolat d'estris varis, que s'hauria de netejar.

I  no havent-hi  mes assumptes que tractar,  s'alça la sessió, sent les vint-i-dues 
hores, estenent-se d'ella la present acta, que signen el President i la Secretària de la Junta, 
en el lloc i data al principi expressats.

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 A
D

6Q
KF

EW
H

M
46

AD
Y5

3C
X5

YH
57

5 
Ve

rif
ic

ac
ió

n:
 h

ttp
s:

//s
ed

e.
ca

st
el

lo
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 8
 d

e 
8 


		esPublico Gestiona - Ajuntament de Castelló de la Plana
	2023-11-28T14:01:31+0100
	Castelló de Plana
	YOLANDA BAYOT EDO - DNI 20245784B
	Lo acepto


		esPublico Gestiona - Ajuntament de Castelló de la Plana
	2023-11-28T14:46:29+0100
	Castelló de Plana
	VICENT FRANCESC SALES MATEU - 18944463F (FIRMA)
	Lo acepto




